














Hej, inför dagens skärgårdsråd vill Sandhamns 

Företagarförening lämna följande information. 

 

Långsiktigt arbete för att trygga 

vattenförsörjningen  

Ön har ju tyvärr belagts med permanenta vattenrestriktioner. En ljuspunkt är dock att 

kommunen fått i uppdrag att, tillsammans med oss öbor, ta fram en lösning för 

vattenproblemen. Ett första samrådsmöte blir den 15 december. Samtidigt har 

företagarföreningen ansökt om pengar från Leaderprogrammet för att genomföra en 

förstudie kring en mer långsiktig lösning. Beslut kring förstudien väntas den 14 

december. 

 

Med vänlig hälsning 

Annika Hallengren 


